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1. Evaluering af institutseminar 
• Formål: Evaluering af institutseminar – hvad fungerede, og hvad fungerede ikke? 

 
Fælles drøftelse: 

• Formatet fungerede fint  
o Tilpas med indlagte pauser. 
o Fin længde de to dage. 
o Zoom var fin erstatning for fysisk seminar.  
o Gode oplæg – dog kunne nogle godt have varet i længere tid (bl.a. om bedøm-

melsesskemaerne o.a. undervisningsemner). 
• Godt, at seminaret blev afholdt, da der var mange relevante emner at drøfte – og 

mange folk kom på banen.  
• Spændende at høre om de forskellige forskningsgrupper.  
• Forslag:  

o Måske Institutrådet næste gang på forhånd kan definere nogle spørgsmål/em-
ner, som forskningsgruppelederne alle skal forholde sig til. 

o Gøre brug af break out-rooms i højere grad. 
o Små oplæg fra vores nye kolleger – så de kunne fortælle om deres erfaringer og 

viden fra andre universiteter. 
 

Emne: Institutrådsmøde 
Dato og tidspunkt: 9. december 2020, kl. 10.30-12 
Sted: Skype  
Deltagere: Camilla Hørby Jensen, Martin Mennecke, Malene Lyngbo 

Møller, Dorthe Carstensen, Jette Thygesen, Ulrike Fleth-
Barten  

Afbud fra: Daniel Skov, Christian Frier, Peter Starup 

Referent: Jane Kvist Poulsen 
Dagsorden sendt til 
orientering til: 

 
Juridisk Institut 
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2. Notat om råd, nævn og udvalg 
• Formål: Godkendelse af notat om råd, nævn og udvalg 

 
Fælles drøftelse: 

• Er et godt og nyttigt dokument. 
• Giver et godt overblik. 
• Kan passende bruges til nye medarbejdere (onboarding). 
• Rundsendes til instituttet og lægges på SDUnet (intranettet), når det er blevet opdateret 

i overensstemmelse med resultatet af det seneste valg. 
• Skal løbende opdateres. 
• Bør suppleres med løbende orientering fra nævns-/udvalgsrepræsentanterne på insti-

tutmøderne. 
 
 

3. Forskningsformidling via ”Legal Talk”   
• Formål: Øget synlighed  

 
Fælles drøftelse af muligheden for at anvende konceptet ”Legal Talk” som et forskningsformid-
lingsredskab. Institutrådets medlemmer oplever ikke den store opbakning til konceptet fra insti-
tuttets medarbejdere. 

 
Drøftelse af muligheden for i stedet at gøre brug af podcastmediet. Jøren og Sten er p.t. ved at 
undersøge mulighederne.  
 
 

4. Eventuelt (fast punkt)  
Ingen input til dette punkt. 


